
 

 

 

 

 

Libeliče, 15.11.2023  

  

ZAPISNIK 

 

6.seje Sveta KS Libeliče, z dne 14.11.2023 

 

 

 

Sejo je sklical predsednik KS Libeliče g. Branko Perovnik v prostorih KS v Bečivnek-u na športnem 

igrišču v Libeličah ob 20:00 uri. 

 

Prisotni člani Sveta KS Libeliče: Branko Perovnik, Miran Pšeničnik, Rajko Duler, Marjeta Rebernik 

in Miha Vehovec. 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev in pozdrav 

2. Preverjanje sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 

3. Potrditev zapisnika 5. seje Sveta KS Libeliče 

4. Pregled dejavnosti od 5.seje naprej in razprava 

5. Pregled , razprava in potrditev finančnega plana 2024 

6. Aktivnosti do konca leta : 

Obisk starejših krajanov 

Obdarovanje otrok, Dedek Mraz 

7. Predlogi in pobude članov Sveta KS Libeliče 

8. Razno 

 

K točki 1.: Otvoritev in pozdrav 

 

          6. sejo Sveta KS Libeliče v letu 2023 je sklical predsednik Sveta KS Libeliče g. Branko 

Perovnik, pozdravil je vse navzoče ter prebral predlagan dnevni red.  

 

 

K točki 2.: Preverjanje sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 

 

 Predsedujoči je ugotovil, da je seja sklepčna, saj so bili na seji prisotni vsi člani Sveta KS 

Libeliče.  Z dnevnim redom so se vsi navzoči strinjali in ga soglasno potrdili z dvigom rok. 

  

Sklep k točki 2: Seja je sklepčna, prav tako je soglasno sprejet predlagani dnevni red. 

 

 

K točki 3.: Potrditev zapisnika 5. seje Sveta KS Libeliče 

          

 Tajnik je prebral zapisnik 5.seje sveta KS, ki je bil soglasno potrjen. Na Zapisnik ni bilo podanih 

kakšnih pripomb razen tiskarske napake o 4 oz. 5 članski zasedbi na 5 seji. 

  

 

K točki 4.: Pregled dejavnosti od 5.seje naprej in razprava 

 



 

 

 

 

 

 V vezi izvedenih dogodkov v letu 2023 je tekla debata predvsem o finančnem rezultatu dogodkov 

in kaj le ta pomeni za KS. Sicer smo vse dogodke izpeljali pozitivno, lahko pa v naslednjem letu 

še kaj dodamo oz. izboljšamo. 

 

 Na Telekom Slovenija smo naslovili dopis s prošnjo o novi postavitvi ojačevalca signala v naši 

bližini, vendar smo ponovno dobili negativen odgovor. Ponovno bomo morali odgovoriti z še 

bolj tehtnimi razlogi in opisom dejanskega stanja v kraju in slabega signala ki ga imamo. 

 

 V vezi participativnih sredstev za leto 2023 smo se odločili, da bi v letošnjem letu sredstva ki so 

bila prvotno namenjena za ureditev vasi (NPR 2023-39) namenili gasilskem društvu Libeliče za 

adaptacijo strehe na gasilskem domu (postavka NRP 2023-38). Ukrep je bil sprejet na podlagi 

dejstva o trenutni rabi finančnih sredstev, z gasilskim društvom pa se bomo dogovorili o vračanju 

denarja v naslednjih letih (oz. opciji »neplačila« letne donacije lokalnem društvu). 

 

 

Sklep k točki 4: tudi v prihodnjem letu bomo izpeljali kulturne dogodke v podobni obliki in 

obsegu kot letos. Denarna sredstva iz participativnega dela namenimo gasilcem. 

 

K točki 5.: Pregled, razprava in potrditev finančnega plana 2024 

 

Vsi člani Sveta KS so bili seznanjeni z finančnim planom za leto 2024 in so ga tudi soglasno potrdili. 

Predsednik KS je prav tako obrazložil nekaj najvišjih postavk stroškov v KS in razloge zakaj so se 

nekateri povečali oz. pomanjšali iz preteklega leta. 

 

 

Sklep k točki 5: Finančni plan za leto 2024 je bil soglasno potrjen. 

 

 

K točki 6.: Aktivnosti do konca leta 

 

*Obisk starejših krajanov 

 

Tudi letos bomo v okviru svoji časovnih zmožnosti obiskali starejše na domu. Letos smo si za mejo 

obiska in skromnega darila določili za starost nad 75let. 

 

*Obdarovanje otrok, Dedek Mraz 

 

V letošnjem letu nas bo v mesecu Decembru obiskal Božiček (in nič več Dedek Mraz). Predvidoma 

bo to po 20. Decembru, točen datum bomo še določili. V Libeličah imamo na seznamu letos 61 otrok 

katerim bomo razdelili darila. Kulturni program bomo skušali popestriti z gledališko predstavo 

»Božična Simfonija« 

 

 

K točki 7.: Predlogi in pobude članov Sveta KS Libeliče 

 

Na medmrežji FB imamo dve lokalni skupini »Libeliče« in »Libeliče-vas ob meji«. Slednja skupina je 

novejša in je bila ustanovljena prav tako z namenom člane obveščati glede lokalnih dogodkov v 

krajevni skupnosti in širše. Predloga članov je bil da bi kot uradno uporabljali le eno skupino, to je 

skupina Libeliče (v kateri je tudi precej več članov), zato se bomo z skrbnico nove skupine pogovorili 

ali je sploh potrebno imeti dve skupini in če bi lahko to nekako združili. 



 

 

 

 

 

Dotaknili smo se teme izgradnje nove večnamenske dvorane. Člani so podali svoje vidike oz. predloge 

glede te investicije. Sklenili smo, da bi se morali najprej uskladiti z vsemi društvi v krajevni skupnosti 

in se pogovoriti, kaj točno si želimo na mest, kjer je občina sicer odkupila zemljišče. Do naslednje Seje 

bo vsak član razmislil in podal svoj temeljit predlog v vezi izrabe tega prostora. 

 

Rajko Duler je še povedal da ima potrjen obisk skavtov iz Belgije v letu 2024, za katere je dobil tudi 

dovoljenje za bivanje na njegovem zemljišču. 

 

Seja je bila zaključena ob  23.30 uri. 

 

 

 

Predsednik Sveta KS Libeliče       Zapisal tajnik 

Branko Perovnik         Miran Pšeničnik 

 


